



www.aftec.hk



AFTECHK



一部充滿驚險 、刺激和歡笑的原創戲劇

An Original Play of Thrills, Spills and Laughs

Killer Inrille Mage And Aller And Al

上環文娛中心劇院 Sheung Wan Civic Centre Theatre

25-26/2/2023 ***** 2:30 pm

\$240 連演後舞台導賞 Includes a Post-show Stage Tour / \$210 / \$160



Civic Centre

導演及劇本 Director & Playwright

黃清霞博士 Dr Vicki Ooi

演員 Cast

陳昊霆 Rauv Chan

張志豪 Elvin Cheung

簡喬 Kevin Kan

李勤昌 Kan Li

彭焯然 Perrin Pang

Barry O'Rorke

黃潔怡 Kitty Wong

粵劇演員 Cantonese Opera Artists

陳玉卿 Chan Yuk Hing 鍾一鳴 Chung Yat Ming

演出長約1小時,不設中場休息 Performance length: 1 hour (no intermission)

適合 6 歲或以上觀眾 For age 6 or above

特別活動 Fringe Activity

演後舞台導賞 Post-show Stage Tour

20 分鐘演後舞台導賞,演員帶您認識舞台幕前幕後的運作。 20-min post-show actor-led stage tour to see what happens behind the scenes.

《獵金追兇》 Killer Thriller

《獵金追兇》講述可以引起全球傷亡和經濟 重創的生化攻擊脅迫全球市民。主角 Alex 與助手怪客受雇要取得一椿生化武器交易內 幕情報,阻止一個胡作非為的組織出售致命 武器給高價買家。一旦任務失敗,將觸發生 化大爆炸,摧毀全世界。劇情峰迴路轉,緊 張刺激,拍案叫好。

Killer Thriller focuses on the world's fear of an international biological attack caused by a living organism that could cause death and economic disruption. Alex and his friend, the Dwarf, set out to stop an unscrupulous organisation from selling a biological weapon to the highest bidder. If they fail, the world will be devastated by a biological explosion that has never happened before. A roller coaster of thrills, spills and laughs.

Programme Enquiries

節目查詢 2520 1716 info@aftec.hk

Ticketing Enquiries

3166 1100

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking

3166 1288

流動購票應用程式 URBTIX Mobile Ticketing App

(Android & iPhone versions)

Internet Booking

網上購票 www.urbtix.hk

門票由1月13日起於城市售票網發售

Tickets available at URBTIX from 13 January

*全日制學生、殘疾人士及看護人、60歲或以上長者和綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠 50% off for full time students, people with disabilities and the minder, senior citizens aged 60 or above and CSSA recipients

**每次購買四張門票或以上,正價門票可獲九折優惠

10% discount applies to full-price tickets for each purchase of four or more tickets

有關誇啦啦 About AFTEC

誇啦啦藝術集匯(誇啦啦)是一個在2008年成立的註冊慈善團體,致力以其獲獎之雙語學習劇場™方法,培 育新一代年輕人。我們相信藝術帶來啟發、動力及轉變,以藝術融入教育的方法鼓勵創意學習。誇啦啦的英文 縮寫意指「藝術融合教育以轉化人生」。

Established in 2008 as a registered charity, The Absolutely Fabulous Theatre Connection (AFTEC) is an award-winning bilingual Learning Theatre™ dedicated to nurturing the next generation of young people. We believe in the power of the arts to inspire, motivate and transform, and use an integrated arts-in-education approach to enhance education and encourage creative learning. Our acronym A.F.T.E.C. also stands for Arts For Transformative Educational Change